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Zapytanie

w sprawie Regulacja należności przez NFZ za świadczenia wykonane
ponad limity przez podmioty lecznicze należące do Miasta Poznania

Szanowny Panie Prezydencie

Uprzejmie proszę o przedstawienie danych określających stopień uregulowania
przez NFZ należności za nadwykonania świadczeń w placówkach medycznych
za rok 2024, dla których Miasto Poznań jest organem założycielskim.

Z poważaniem

Ewa Jemielity

Z poważaniem

Ewa Jemielity
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